
Tommeruppernes Lokalråd    
Lokalrådsmøde 25. oktober 2023 på Møllebakken 22, 5690 Tommerup 

Møde kl. 19:30. 

Deltagere: Karsten, Martin, Erik, Sven Erik, Svend Age, Jakob, Michael, .  

Afbud: Kalle,  

Referat 

Siden sidst 

- Indvielse Tallerupsøerne – God dag med ca. 50 fremmødte.  

- Arbejdsdag Tallerupsøerne – Pontonplatform. Skal søsættes – måske til foråret. Mangler små skilte 

mens de store er kommet op. 

- Æblefestival – Mange interessenter medvirkede som Helle Boesen havde fået fat i. Godt 

arrangement, Base 1 i Fyrtårnet ligger lidt skjult. Der er en del økonomi i det (23.000.-) men der er 

meget som Æblefestival skal betale.  

Vi vil gerne lave et opfølgende arrangement om podning til foråret. 

- Bump på Skolevej – Møde med Vej og trafik. Der kommer tre bump som flyttes lidt fordi de skal gå 

helt over vejen og der så skal være afløb. Forhåbentligt bliver det inden jul.  

- City Tommerup (Handelstandsforening) ser ud til at blive nedlagt. Arrangementer i fare. FDF er med 

i en del af de tilbageværende aktiviteter: Juletræ bliver lavet af Rema og SuperBrugsen. Lokalrådet 

er inviteret med i arbejdet, men vi har sagt nej tak.  

- Offentlige Foredrag: Det er gået glimrende.  Fuldt hus i Det grønne Røde Kors hus. Måske 

nødvendigt at justere opstillingen i huset. 

- Martin var til Stigruppe/Assinomøde med kommunen. Der er sat midler af i budgettet til stierne.  

 

Projekter: 

1. Lokale stier. 

Status, plan for videre forløb – Erik (se mail af 22/10). Der mangler 14 pæle og tilhørende pile.  

Arbejdsdag til marts. Endelig dato besluttes ved forårets bestyrelsesmøde.  

Højsletten afventer stadig svar på om deres grønne områder blive kommunale. De vil gerne vente 

med at vi offentliggør stien gennem området – men hvor længe skal vi vente? 

 

2. Generalforsamling 2023. 

- Hvem genopstiller: Jakob, Erik, Svend Åge, Michael genopstiller alle. 

- Nye kandidater. Familie K-vej. Vi ser gerne at kvinder også kommer med. 

- Behov for Vedtægtsændringer? Nej. 

- evt. externt indhold på aftenen: Nej. 

- Markedsføring. Med til sti-arbejder, klimagruppe, Facebookopslag: Jakob 

- Regnskabsaflæggelse og revision. Michael hjælper Svend Åge med regnskaberne. 

- Gerne på Møllebakken 22 kl. 19.00. 

- Vi foreslår Sven Erik som dirigent, og Jakob som referent. 

3. Tallerupsøerne – status. Der kommer en akkumuleringstank ved varmepumperne, og den vil måske  

kunne bruges som udkigstårn. Der overvejes en arbejdsdag i efteråret – evt. foråret.  



Tommeruppernes Lokalråd    
4. Byudvikling – Ikke noget nyt. Ønske om snak med boldklubben. Projekt Plant i træ i din have tages 

op ved næste møde.  

Martin tar en snak med Anders Dam fra Assens Kommune. 

 

5. Stier på tværs – Assinoen. Se punkt Siden sidst.  

6. Byggegrunde – kort status. To grunde solgt på Vesterled. En på Appegrunden. 

7. Hjertestarter til Højfynshuset. Vi ønsker ikke give midler, men gerne støtte op om ansøgning. Der er 

hjertestartere ved Dampa, Forsamlingshuset, Fjernvarmen, Vestervangen og Ellehaven og ved 

Fyrtårn Tommerup mm. 

8. Økonomi – status. 51.000 kr. på kontoen. God buffer er nødvendig når der er så stor omsætning.  

Budget: Stier, pæle, skilte. (Michael kigger på de enkelte projekter).  

Bord-bænkesæt ved Tallerupsøerne skal vi have bestilt. (Arbejdsgruppe) 

Regnskaber for Fondsprojekter skal afsluttes. (Martin og Michael) 

 

 

9. Status på arrangementer.  

Kirkebjergsøerne.  

Arbejdsdage (ikke bestemt)  

 

 

Mødekalender  

1. Generalforsamling: 16/11. (se kalender på hjemmesiden) 

2. Møder med andre interessenter: Kommune, byudviklingsinteressenter.  

- 2. november 19:00, Klimamøde, Fyrtårn Tommerup. Evt. Martin.  

- 3. november, 17:30, Festdag for frivillige aktive borgere. Erik, Sven Erik, Jakob. 

- 7. november 19:00, Industrien i Aarup, LAG/MANK: Udvikling af lokale fællesskaber. 

- 28. Æblefestevaluering, Aarup, Helle og Jakob. 

Eventuelt: 

Snak om jordfordeling ved Holmehaveprojektet. 

 

Referent 

Jakob Schjødt 


